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ÄRENDELISTA 
§115 Val av justerare 

§116 Godkännande av ärendelista 

§117 Information och rapporter 

§118 Meddelande 

§119 Kommun- och regionledningsforum 

§120 Information från rådgivande organ 

§121 Ansökan om investeringsmedel för digitala nyckelgömmor 

§122 Återremiss översyn av gatubelysning 

§123 Ansökan till Stiftelsen Syskonen Andersson i Fängsed donationsfond 

§124 Svar på motion angående syskonförtur 

§125 Svar på motion motorgård för ungdomar 

§126 Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet 

§127 Revidering av valnämndens reglemente 

§128 Svar på revisorernas missiv avseende granskning av anläggningstillgångar 

§129 Svar på revisorernas missiv avseende granskning av kontant- och kassahantering 

§130 Återremiss framtiden för skola och förskola i Rydöbruk 
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§115 

Val av justerare  
(2023 KS0006) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att Stina Isaksson (SD) ska justera protokollet 
tillsammans med ordförande Ronny Löfquist (S) 
Paragrafen är justerad 
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§116 

Godkännande av ärendelista  
(2023 KS0007) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att godkänna ärendelistan med följande ändring: 
  

 Punkt Resultat och ekonomisk plan 2024-2027 - Analys av nuläge och omvärld utgår 
Paragrafen är justerad 
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§117 

Information och rapporter  
(2023 KS0014) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har tagit del av informationen.  
  
  
  

Beskrivning av ärendet 
  
Entreprenörsregionen 
Ronny Löfquist (S) och Emma Gröndahl, kommunchef besökte den 24 maj 
Entreprenörsregionen.   
  
Konferens med Sydvatten 
Ronny Löfquist (S) deltog den 25 maj på en konferens med Sydvatten på Sydvattens 
forskningsanläggning vid Bolmen.  
  
Besök i Svenljunga  
Ronny Löfquist (S) och Emma Gröndahl, kommunchef besökte den 26 maj Svenljunga 
kommun.  
  
Regionalt vårforum  
Ronny Löfquist (S), Emma Gröndahl, kommunchef och Kristin Engholm, utvecklings- och 
hållbarhetschef deltog den 2 juni på regionalt vårforum som berörde den kommande regionala 
fysiska planen.  
  
Besök i Markaryd 
Ronny Löfquist (S) och Emma Gröndahl, kommunchef besökte den 7 juni Markaryds 
kommun.  
 
Möte om HNJ-banan 
Ronny Löfquist (S) och Emma Gröndahl, kommunchef deltog den 13 juni på ett möte om 
HJN-banan i Halmstad. Övriga kommuner som deltog var Värnamo och Gislaved.  
  
Ägarsamråd - Överförmyndare i samverkan 
Kanslichef Jenny Hagesjö deltog den 26 maj på ägarsamråd med Överförmyndare i 
samverkan.  
  
Träff med kommuner inom  Smålands sjörike 
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Ronny Löfquist (S), Stina Isaksson (SD) och Emma Gröndahl, kommunchef deltog den 17 
juni på en träff med Smålands sjörike.  
  
Förskola i Hyltebruk 
Information om hur det pågående arbetet fortgår för att bygga en förskola i Hyltebruk. 
  
Fråga om gamla Real 
Arbetet fortsätter med att hitta en lämplig köpare för fastigheten gamla Real. 
  
Diskussion om vilka rutiner som finns när en medarbetare på kommunen avlider. 
  
  
Paragrafen är justerad 
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§118 

Meddelande  
(2023 KS0015) 

Beskrivning av ärendet 
Inga meddelande har inkommit till dagens sammanträde. 
Paragrafen är justerad 
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§119 

Kommun- och regionledningsforum  
(2023 KS0023) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har tagit del av informationen. 

Beskrivning av ärendet 
Ronny Löfquist (S) informerar om kommun- och regionledningsforums senaste sammanträde. 

Handlingar i ärendet 
 Mötesanteckningar - Kommun- och regionledningsforum 2023-05-17 

Paragrafen är justerad 
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§120 

Information från rådgivande organ  
(2023 KS0026) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har tagit del av informationen. 

Handlingar i ärendet 
 Protokoll folkhälso- och trygghetsrådet 2023-05-09 
 Protokoll kommunala tillgänglighetsrådet 2023-05-15 

Paragrafen är justerad 
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§121 

Ansökan om investeringsmedel för digitala nyckelgömmor  
(2023 KS0202) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att ärendet återremitteras till omsorgsnämnden för 
att hanteras i den ordinarie budgetprocessen för omsorgsnämnden. 

Beskrivning av ärendet 
Det befintliga nyckelsystemet har visat sig ha flera brister som kan härledas till ålder och 
slitage. Patientsäkerheten riskerar sättas ur spel då nuvarande skåp regelbundet går i baklås 
där både planerade och akuta besök uteblir alternativt försenas. Det är av yttersta vikt att alltid 
bedriva en god, säker och effektiv vård- och omsorg med omsorgstagarens integritet och 
säkerhet i fokus. De nyckelsystem som används idag är både otidsenliga men även direkt 
olämpliga för fortsatt användning i våra verksamheter. 

Handlingar i ärendet 
 Ansökan om investeringsmedel för digitala nyckelgömmor 
 §55 ON Begäran om investeringsmedel - Digitala nyckelgömmor 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att ansökan om investeringsmedel för digitala 
nyckelgömmor får hanteras i den ordinarie budgetprocessen för omsorgsnämnden. 
 

Yrkanden 
Ronny Löfquist (S) yrkar att ärendet återremitteras till omsorgsnämnden för att hanteras i den 
ordinarie budgetprocessen för omsorgsnämnden. 
 

Beslutet skickas till  
ON 
 

Paragrafen är justerad 
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§122 

Återremiss översyn av gatubelysning  
(2023 KS0167) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bevilja samhällsbyggnadsnämnden 1 000 
tkr 2023 i ytterligare investeringsmedel för effektivisering av gatubelysningsnätet samt 
hänföra till budgetberedningen att finansiera investeringen med 5 000 tkr 2024 och 2 000 tkr 
2025. Investeringens kapitalkostnader finansieras inom nämndens befintliga ram. 

Beskrivning av ärendet 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutade den 29 mars 2023, § 31, att hos kommunfullmäktige 
begära  
8 000 tkr i ytterligare investeringsmedel för effektivisering av gatubelysningsnätet då en 
grundlig inventering visat på stora brister i kommunens gatubelysningsnät. 
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 25 april 2023, § 79, att återremittera ärendet 
till 
samhällsbyggnadsnämnden för att beräkna den ekonomiska konsekvensen av investeringen 
och på vilket sätt nämnden kan finansiera ökande kapitalkostnader inom befintlig ram. 
  
Samhällsbyggnadskontoret har i samråd med ekonomienheten berett återremissen. Utökad 
belåning på 8 000 tkr ger en årlig räntekostnad på 300 tkr baserat på en ränta på 3,75 procent. 
Årlig avskrivning av investeringen uppgår till 320 tkr i 25 år. Investeringen innebär även 
minskad elförbrukning och minskat underhåll vilket ger nämnden lägre kostnader för 
gatubelysning efter genomförd investering. Kostnaden av utökad belåning beräknas därför 
rymmas inom befintlig ram. 
  
Samhällsbyggnadsnämnden begärde initialt investeringsmedel om 8 000 tkr för 2023 vilket 
hade varit realistiskt utifrån den tidplan som fanns vid tiden för beslut. Planen har därefter 
reviderats och kontoret bedömer att investeringsmedlen bör fördelas med 1 000 tkr 2023, 
5 000 tkr 2024 och 2 000 tkr 2025. 

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse – Återremiss översyn av gatubelysning 
 §46 SBN Återremiss - Översyn av gatubelysning i Hylte kommun 
 Tjänsteskrivelse SBN - Återremiss begäran om investeringsmedel 
 §79 KSAU Begäran om investeringsmedel samhällsbyggnadsnämnden - 

Effektivisering av gatubelysningsnätet 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bevilja samhällsbyggnadsnämnden 1 000 
tkr 2023 i ytterligare investeringsmedel för effektivisering av gatubelysningsnätet samt 
hänföra till budgetberedningen att finansiera investeringen med 5 000 tkr 2024 och 2 000 tkr 
2025. Investeringens kapitalkostnader finansieras inom nämndens befintliga ram. 
 

Beslutet skickas till  
Samhällsbyggnadsnämnden 
Ekonomienheten 
 

Paragrafen är justerad 
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§123 

Ansökan till Stiftelsen Syskonen Andersson i Fängsed 
donationsfond  
(2023 KS0118) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att bevilja ansökan om 20 000 kronor ur Stiftelsen 
Syskonen Andersson i Fängsed donationsfond. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunrehab, genom enhetschef Mona Adolfsson, ansöker om 20 000 kronor ur angiven 
donationsfond.  
  
Dagverksamheten på Sjölunda och frivilligverksamheten i Torup är samorganiserade i 
kommunrehab och anordnar underhållning för boende på Sjölunda och seniorer i närområdet 
samt seniorer som bor i Torup med närområde. Underhållning utförs ofta av artister från 
Hallands Bildningsförbund (hbf.se) och kostnaden för kilometerersättning och artisterna har 
ökat. Detta är viktiga träffar för seniorer som inte kan ta sig till det som samhället i övrigt 
erbjuder. Det är också ett sätt att motverka ensamhet. 
  
Utdelningsbara medel uppgår till 23 002 kronor. 
  
Enligt beslutad delegationsordning är det kommunstyrelsens arbetsutskott som är delegat. 

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Ansökan till Stiftelsen Syskonen Andersson i Fängsed 

donationsfond 
 Ansökan till Stiftelsen Syskonen Andersson i Fängsed donationsfond 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att bevilja ansökan om 20 000 kronor ur Stiftelsen 
Syskonen Andersson i Fängsed donationsfond. 
 

Yrkanden 
  
Ronny Löfquist (S) och Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till kontorets förslag.  
 

Beslutet skickas till  
Enhetschef Mona Adolfsson 
Ekonomienheten 
 

Paragrafen är justerad 
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§124 

Svar på motion angående syskonförtur  
(2022 KS0365) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut  
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Beskrivning av ärendet 
Stina Isaksson (SD) och Maj Brodin Johansson (SD) lämnade den 31 oktober 2022 in en 
motion som angående syskonförtur. De föreslår följande: 
  
·         Att införa syskonförtur på kommunens förskolor. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 29 november 2022, § 216, att ge barn- och 
ungdomsnämnden i uppdrag att lämna förslag till svar på motionen och att svaret ska vara 
inlämnat till kommunledningskontoret senast 5 juni 2023. 
  
Svar från Barn- och ungdomskontoret: 
  
Syskonförtur innebär att ditt barn prioriteras före barn som inte har syskon på förskolan vid 
fördelning av plats. Konsekvens av syskonförtur blir negativ för barn i kö utan syskon. Alltså 
tillämpas inte likabehandlingsprincipen vid syskonförtur på förskolan. 
Idag tillämpar Barn- och ungdomskontoret barnomsorgskö enligt nedan: 
1. Förstahandsval och önskat datum 
2. Förstahandsval och inom garantitid 
3. Annan ort 
  
I dagsläget har vi inte någon kö till våra förskolor och placerar därför inte barn på annan ort 
än den önskade. 
  
I Hyltebruk där upptagningsområdet är hela tätorten kan man få placering på annan förskola 
än just den önskade. 
  
I maj 2023 ser man att ingen av de 582 placerade barns vårdnadshavare vill byta förskola på 
grund av syskonplacering. 
  
Barn- och ungdomskontoret anser inte ovan skäl är grund för införande av syskonförtur och 
föreslår därför avslag på motionen. Barn- och ungdomsnämnden beslutade 23 maj 2023, § 54, 
att föreslå avslag på motionen. Kommunledningskontoret har inget att tillägga till barn- och 
ungdomsnämndens förslag till beslut och föreslår kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att avslå motionen. 
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Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Svar på motion angående syskonförtur 
 §54 BUN Remiss Motion - Syskonförtur 
 Tjänsteskrivelse BUN Remiss motion - Syskonförtur 
 §216 KSAU Motion angående syskonförtur - på remiss 
 Tjänsteskrivelse - Motion angående syskonförtur - på remiss 
 §124 KF Inkomna motioner 
 Motion - Syskonförtur 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 

Yrkanden  
Ronny Löfquist (S) yrkar avslag till motionen.  
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till motionen.  
  
Beslutsgång 
Ordförande ställer Ronny Löfquist (S) avslagsyrkande mot Stina Isakssons (SD) 
bifallsyrkande och finner att arbetsutskott beslutat enligt Ronny Löfquist avslagsyrkande.  
  
Reservation 
Stina Isaksson (SD) reserverar sig mot beslutet. 
 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
 

Paragrafen är justerad 
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§125 

Svar på motion motorgård för ungdomar  
(2022 KS0362) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionens första att-sats och att anse 
andra att-satsen besvarad.  

Beskrivning av ärendet 
Stina Isaksson (SD) med flera lämnade den 31 oktober 2022 in en motion som belyser vikten 
av att motorintresserade ungdomar kan träffas och dela sina intressen med varandra. Mot 
bakgrund av detta föreslår de att:  
- Hylte kommun verkar för att tillhandahålla en motorgård där ungdomarna kan mötas.  
- Hylte kommun verkar för att stödja bilburna ungdomar att starta upp en förening. 
 
Kommunstyrelsen arbetsutskott beslutade 29 november 2022 att ge kultur- och 
folkhälsonämnden i uppdrag att svara på motionen.  
 
Kultur- och folkhälsonämnden framhåller att Hylte kommun idag har en fritidsgård i 
Hyltebruk som är öppen för ungdomar i åldern 13–18 år. En av fritidsledarna har i uppdrag att 
ansvara för att skapa relationer med motorintresserade ungdomar. Det finns ett garage att 
tillgå och en träff har hållits där ungdomarna själva fått ge idéer på aktiviteter som de skulle 
vilja ha. Målgruppen har varit svår att nå och det tar därför viss tid att skapa relationer och få 
till bra aktiviteter som ungdomarna vill komma på. Fritidsgården har etablerat samarbete med 
arbetsmarknadsenheten, där man till exempel kan låna verktyg för däckbyten. Detta är ett 
arbete som görs inom ramen för den befintliga fritidsverksamheten.  
 
Ska det finnas en motorgård som är separerad från fritidsgården, så krävs ytterligare medel i 
form av lokalhyra och personalkostnader. Beroende på vad som ska erbjudas på motorgården 
behövs eventuellt också miljötillstånd.  
 
För att kunna starta en förening krävs att det finns ett frivilligt engagemang att bygga på. 
Skulle ungdomar signalera intresse hjälper Hylte kommun till med uppstart av en förening. En 
förening har också möjlighet att söka externa medel. Till exempel har ungdomssektionen för 
en motorklubb i Kramfors blivit beviljade 3 000 tkr från Allmänna arvsfonden för att bygga 
en motorgård för ungdomar.  
 
Kultur- och folkhälsonämnden beslutade att föreslå kommunfullmäktige att avslå första att-
satsen om att tillhandahålla en motorgård och att andra att-satsen om att stödja uppstart av en 
förening ska anses besvarad. 
 
Kommunledningskontoret instämmer i Kultur- och folkhälsonämndens förslag. Utifrån det 

17 (28)



 MÖTESPROTOKOLL 
 Mötesdatum 
 2023-06-20  
  

Kommunstyrelsens arbetsutskott    

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

som lyfts angående kostnader avseende lokalhyra, personalkostnader och miljötillstånd samt 
den verksamhet som redan pågår så föreslår kommunledningskontoret likt kultur- och 
folkhälsonämnden att första att satsen ska avslås. Vid ett frivillig engagemang lyfter kultur- 
och folkhälsonämnden att de kan vara behjälpliga därmed anses andra att satsen besvarad. 

Handlingar i ärendet 
 Svar på motion motorgård för ungdomar 
 §73 KFN Motion - motorgård för ungdomar 
 §215 KSAU Motion angående en motorgård för ungdomar - på remiss 
 Motion angående en motorgård för ungdomar 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionens första att-sats och att anse 
andra att-satsen besvarad.  
 

Yrkanden 
  
Ronny Löfquist (S) yrkar bifall till kontoret förslag till beslut.  
  
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till motionens två att-satser och motionen i sin helhet.  
  
Beslutsgång  
  
Ordförande ställer först kommunledningskontoret förslag till avslag för första att-satsen mot 
Stina Isakssons (SD) bifallsyrkande och finner att kontorets förslag har vunnit.  
  
Ordförande ställer sedan kommunledningskontoret förslag till besvarande för andra att-
satsen mot Stina Isakssons (SD) bifallsyrkande och finner att kontorets förslag har vunnit.  
  
  
Reservation 
Stina Isaksson (SD) reserverar sig mot beslutet. 
 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
 

Paragrafen är justerad 
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§126 

Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet  
(2023 KS0160) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige att föreslå Länsstyrelsen i Hallands 
län att inte förändra valdistrikten i Hylte kommun inför valet till Europaparlamentet 2024. 

Beskrivning av ärendet 
Hylte kommun har fått en uppmaning från Länsstyrelsen i Hallands län att rapportera om man 
önskar att ändra valdistrikten eller om man vill behålla befintliga valdistrikt.  
  
Valmyndigheten rekommenderar att valdistrikten vid valet till Europaparlamentet bör vara 
samma som vid de allmänna valen 2022, om det inte är nödvändigt att ändra 
valdistriktsindelningen. Kommunledningskontoret har tittat på statistik på antalet 
röstberättigande till Europaparlamentet per 1 april 2023 och det finns inget där som gör det 
nödvändigt att till detta val ändra valdistriktsindelningen. Antalet röstberättigande i de olika 
valdistrikten ligger inom de spann som är rekommendationerna.  
  
Kommunen ska informera länsstyrelsen om sitt förslag kring valdistrikten senast 2 oktober, så 
att 
länsstyrelsen kan besluta om dem senast 1 december 2023. 

Handlingar i ärendet 
 §2 VN Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet 
 Tjänsteskrivelse Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet 2024 
 Information - Valdistriktsindelning inför val till Europaparlamentet 
 Karta valdistrikt inför valet 2022 
 Statistik röstberättigande Valdistrikt Hylte (per april 2023) 

Förslag till beslut 
Valnämnden beslutar föreslå kommunfullmäktige att föreslå Länsstyrelsen i Hallands län att 
inte förändra valdistrikten i Hylte kommun inför valet till Europaparlamentet 2024.  
 

Beslutet skickas till  
Länsstyrelsen i Halland län vid slutgiltigt beslut i KF (halland@lansstyrelsen.se, ange dnr. 
2164–2023) 
 

Paragrafen är justerad 
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§127 

Revidering av valnämndens reglemente  
(2023 KS0182) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att revidera valnämndens reglemente enligt 
bilagt förslag. 

Beskrivning av ärendet 
Vid utvärderingen efter de allmänna valen 2022 uppmärksammade kommunledningskontoret 
att det hade varit bra att revidera valnämndens reglemente så att det skrivs in att valnämnden 
kan ta beslut om arvoden för röstmottagare och övriga personal som arbetar i en 
vallokal/röstningslokal. Valnämnden beslutade vid utvärderingen att eventuell revidering 
skulle hanteras av den nya valnämnden.  
  
Kommunledningskontoret har nu sett över hela valnämndens reglemente och föreslår ett antal 
förändringar. De förändringar som föreslås är en skrivning av arvoden, hantering av 
personuppgifter och dataskyddsombud.  
  
Motiveringen till att revidera valnämndens reglemente är att frågan om arvoden till 
röstmottagarna och övrig valpersonal inte bedöms som en kommunövergripande fråga, utan är 
en fråga som valnämnden skulle kunna ta beslut om själv. Det gör det också lättare att få ett 
slutgiltigt beslut i ärenden som rör arvoden tätt inpå valet, t.ex. om det uppmärksammas att 
nämnden behöver ändra eller lägga till något i ett grundbeslut.  
  
Övriga ändringar hänger ihop med att göra valnämndens reglemente mer likt övriga nämnders 
reglementen i form av gemensamma formuleringar.  

Handlingar i ärendet 
 §3 VN Revidering av valnämndens reglemente 
 Tjänsteskrivelse Revidering av valnämndens reglemente 
 Reglemente valnämnd (Portaldokument) 

Förslag till beslut 
Valnämnden föreslår kommunfullmäktige att revidera valnämndens reglemente enligt bilagt 
förslag.  
 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige  
Valnämnden (vid slutgiltigt beslut) 
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§128 

Svar på revisorernas missiv avseende granskning av 
anläggningstillgångar  
(2023 KS0108) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till svar på revisorernas missiv avseende 
granskning av anläggningstillgångar och översända det till revisorerna. 

Beskrivning av ärendet 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hylte kommun har EY granskat kommunens 
anläggningstillgångar. Granskningen syftade till att bedöma om kommunstyrelsen, har en 
tillfredställande kontroll av kommunens anläggningstillgångar. 
Revisorernas sammanfattande bedömning är att kommunstyrelsen, delvis har en tillräcklig 
kontroll av kommunens anläggningstillgångar.  
Kommunens revisorer har överlämnat rapporten till kommunstyrelsen och begär svar från 
kommunstyrelsen på följande frågor: 

 Hur kommer ansvarsförhållande och hantering av anläggningstillgångar att 
tydliggöras? 

 Vilka riskbedömningar kommer att genomföras rörande anläggningsregister och 
tillgångar? 

 Vilka kontroller avseende tillgångar kommer att ske? 
 Vilka bedömningar avseende nedskrivningsbehov kommer att ske? 
 Finns en uppdaterad underhållsplanering för kommunägda fastigheter? 

  
Kommunledningskontoret har tagit fram ett sammantaget förslag till svar på samtliga frågor. 
Svaret redogör för genomförda och planerade åtgärder för att uppnå en säker och rättvisande 
hantering av kommunens anläggningstillgångar. 

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Svar på revisorernas missiv avseende granskning av 

anläggningstillgångar 
 Yttrande - Svar på revisorernas missiv avseende granskning av anläggningstillgångar 

1 
 Missiv - Granskning anläggningstillgångar 
 Granskning av anläggningstillgångar 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till svar på revisorernas missiv avseende 
granskning av anläggningstillgångar och översända det till revisorerna. 
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Beslutet skickas till  
Revisionen 
Ekonomienheten 
 

Paragrafen är justerad 
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§129 

Svar på revisorernas missiv avseende granskning av kontant- och 
kassahantering  
(2023 KS0192) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till svar på revisorernas missiv avseende kontant- 
och kassahantering och översända det till revisorerna. 

Beskrivning av ärendet 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hylte kommun har EY granskat kommunens 
kontant- och kassahantering. Granskningen syftade att kartlägga kommunens rutiner för 
kontanthantering samt se över i vilken utsträckning det förekommer kontanthantering i 
kommunens verksamheter.  
  
Revisorerna har i sin granskning påvisat brister i hanteringen av kommunens kontant- och 
kassahantering. Kommunens revisorer har överlämnat en rapport till kommunstyrelsen och 
begär svar från kommunstyrelsen på följande frågor: 

 Hur kommer riktlinjer för kassahantering uppdateras för att uppnå en likartad 
hantering i verksamheterna?  

 Hur kommer kommunen säkerställa att verksamheternas totala försäljning 
harmoniserar med försäljning i huvudboken? 

 Hur kommer kommunen säkerställa att Skatteverkets skyltar finns uppsatta på 
certifierade kassasystem?  

 Hur kommer kommunen säkerställa att unika inloggnings-ID används vid hantering av 
kassasystem? 

 Hur kommer rutinen avseende bankning av fysiska kontanter tydliggöras? 
  
Kommunledningskontoret har tagit fram ett sammantaget förslag till svar på samtliga frågor. 
Svaret redogör för genomförda och planerade åtgärder för att uppnå en säker och rättvisande 
hantering av kommunens kontant- och kassahantering. 

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Svar på revisorernas missiv avseende granskning av kontant- och 

kassahantering 
 Yttrande -  granskning av kontant- och kassahantering 
 Granskning av kontant- och kassahantering Hylte kommun 
 Missiv - Granskning av kontant- och kassahantering 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till svar på revisorernas missiv avseende kontant- 
och kassahantering och översända det till revisorerna. 
 

Beslutet skickas till  
Revisionen 
Ekonomienheten 
 

Paragrafen är justerad 
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§130 

Återremiss framtiden för skola och förskola i Rydöbruk  
(2023 KS0190) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar:  
  
att översända följande punkter från återremissen i kommunfullmäktige till barn- och 
ungdomsnämnden för besvarande: 
  

 att Barn- och ungdomsnämnden bemöter/svarar på skrivelsen från "personalen på 
Torups skola" som ankom till Barn-och ungdomskontoret 2023-05-29 som ett 
komplement i beslutsunderlaget till kommunfullmäktige 

 att Barn- och ungdomsnämnden beskriver hur matserveringen till 225 elever ska 
hanteras praktiskt i skolans kök 

 att Barn- och ungdomsnämnden beskriver hur stora barngrupperna blir i Torups 
förskola och fritidsverksamhet när Rydöbruks skola och fritidsverksamhet flyttas till 
Torup och vilka möjligheterna är till utevistelse för dessa barn. Samt nämndens syn på 
hur personalens möjlighet att hantera barngrupperna på ett pedagogiskt bra sätt 
påverkas vid ett utökat antal barn 

 att Barn- och ungdomsnämnden beskriver i en riskanalys hur riskerna med att barn 
som inte har rätt till skolskjuts på ett säkert sätt ska passera riksväg 26-Nissastigen när 
de ska till/från Torups skola. 

  
  
Kommunledningskontoret får vidare i uppdrag att svara på resterande punkter från 
återremissen från kommunfullmäktige:  
  
För att få ett rättvisande underlag att ta ställning till i frågan om renovering respektive 
nybyggnation av Rydöbruks skola samt en helhetssyn på konsekvenserna efter en eventuell 
flytt av barnen på Rydöbruks skola till Torups skola beslutas följande: 
  

 att ärendet om framtiden för Rydöbruks skola och förskola återremitteras för att 
inhämta kunskap om kostnaden för renovering alternativt nybyggnation av skolan och 
förskolan utifrån de faktiska förutsättningarna enligt följande: 

  
- en oberoende sakkunnig i byggnadsfrågor granskar nuvarande byggnader på 
Rydöbruks skola och förskola. - en oberoende sakkunnig i byggnadsfrågor gör en 
bedömning av om det finns byggnader på skolan, gymnastiksalen och matsalen, delar 
av förskolan, och skolhuset, som kan renoveras till önskvärd standard för 
skolverksamhet, förskoleverksamhet och fritidsverksamhet. 
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- utifrån bedömningen ovan ger en oberoende sakkunnig i byggnadsfrågor en ungefärlig 
bedömning av kostnaden för renovering och eventuell nybyggnation. 
- en oberoende sakkunnig i byggnadsfrågor ger en ungefärlig bedömning av kostnaden 
för nybyggnation inklusive rivning av gamla byggnader. 

  
  
Samtliga kostnader, interna som externa för arbetet med återremissen ska redovisas till 
kommunstyrelsen den 4 september. 
  
Yrkanden 
Ronny Löfquist (S) yrkar på följande:  
  
att översända följande punkter från återremissen i kommunfullmäktige till barn- och 
ungdomsnämnden för besvarande: 
  

 att Barn- och ungdomsnämnden bemöter/svarar på skrivelsen från "personalen på 
Torups skola" som ankom till Barn-och ungdomskontoret 2023-05-29 som ett 
komplement i beslutsunderlaget till kommunfullmäktige 

 att Barn- och ungdomsnämnden beskriver hur matserveringen till 225 elever ska 
hanteras praktiskt i skolans kök 

 att Barn- och ungdomsnämnden beskriver hur stora barngrupperna blir i Torups 
förskola och fritidsverksamhet när Rydöbruks skola och fritidsverksamhet flyttas till 
Torup och vilka möjligheterna är till utevistelse för dessa barn. Samt nämndens syn på 
hur personalens möjlighet att hantera barngrupperna på ett pedagogiskt bra sätt 
påverkas vid ett utökat antal barn 

 att Barn- och ungdomsnämnden beskriver i en riskanalys hur riskerna med att barn 
som inte har rätt till skolskjuts på ett säkert sätt ska passera riksväg 26-Nissastigen när 
de ska till/från Torups skola. 

  
  
Kommunledningskontoret får vidare i uppdrag att svara på resterande punkter från 
återremissen från kommunfullmäktige:  
  
För att få ett rättvisande underlag att ta ställning till i frågan om renovering respektive 
nybyggnation av Rydöbruks skola samt en helhetssyn på konsekvenserna efter en eventuell 
flytt av barnen på Rydöbruks skola till Torups skola beslutas följande: 
  

 att ärendet om framtiden för Rydöbruks skola och förskola återremitteras för att 
inhämta kunskap om kostnaden för renovering alternativt nybyggnation av skolan och 
förskolan utifrån de faktiska förutsättningarna enligt följande: 

  
- en oberoende sakkunnig i byggnadsfrågor granskar nuvarande byggnader på 
Rydöbruks skola och förskola. - en oberoende sakkunnig i byggnadsfrågor gör en 
bedömning av om det finns byggnader på skolan, gymnastiksalen och matsalen, delar 
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av förskolan, och skolhuset, som kan renoveras till önskvärd standard för 
skolverksamhet, förskoleverksamhet och fritidsverksamhet. 
- utifrån bedömningen ovan ger en oberoende sakkunnig i byggnadsfrågor en ungefärlig 
bedömning av kostnaden för renovering och eventuell nybyggnation. 
- en oberoende sakkunnig i byggnadsfrågor ger en ungefärlig bedömning av kostnaden 
för nybyggnation inklusive rivning av gamla byggnader. 

  
2, Samtliga kostnader, interna som externa för arbetet med återremissen ska redovisas till 
kommunstyrelsen den 4 september  
  
  
Krister Matsson (S) och Anna Roos (C) yrkar bifall till Ronny Löfquist (S) två yrkanden.  
  
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till Ronny Löfquists (S) yrkande 1 och avslag till yrkande 2 
  
  
Beslutsgång  
Ordförande ställer Ronny Löfquist (S) andra yrkande mot Stina Isakssons (SD) 
avslagsyrkande och finner att nämnden har beslutat enligt Ronny Löfquist (S) yrkande.  
  
  
 

Paragrafen är justerad 
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